
Vanlig møte
18. Oktober 2023, kl. 16:15, rom: 139V

Fysisk fagutvalg

sak num Sakstittel O/V/D

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak.

56 2023 Godkjenning av innkalling V

Godkjennes

57 2023 Valg av ordstyrer og referent V

Godkjenner Artis som ordstyrer og Isabel som referent

58 2023 Godkjenning av referat V

Godkjennes

59 2023 Orienteringer O

0.1 Elias
Skal begynnee å bleste til fysikk i origo som er på tirsdag 24. oktober.

0.2 Elise
Hun kunne ikke dra på MNSU møtet, der ble det stemt over årets foreleser.
Neste mandag er det allmøte i MNSU klokken 16.15, bare å komme.
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0.3 Mads
Har holdt lillefy dubnad. Han trekker seg som lesesalmajor og bytter verv med
Mathilda. Dette godkjennes med akklamasjon senere.

0.4 Max
Han snakker om hytteturen som skal holdes for førsteåringene. Han har fått
svar fra STK-FYS1110 som sier at de ikke kan være med å arrangere hyttetur.
Max ble så tipset om å kontakte Johannes Skaar som gjør dette til en spinn-tur.
Utenom dette er alt annet fikset. Nettskjema er ferdig og må sendes til Rebecca
eller Artis.

0.5 Mathilda
Hun har oppdatert nettsiden og kjøpt vaskeutstyr til lillefy dugnaden.

0.6 Dag
Dag var på styremøtet i FULF. Referatet til dette møtet ligger i driven. Det
ble snakket om MNSU der det gis 300 kr per møte som holdes omtrent hver
tredje uke. Det oppmuntres å holde seg oppdaterte på UiOs retningslinjer som
alle organer må følge. Her får man oversikt over hva fagutvalget og andre orga-
ner har krav på. Eksempel er at alle møter som angås studenter må ha minst
en student som representerer studentene. Studentparlamentet ønsker også mer
kommunikasjon med fagutvalgene.

Annet fra Dag er at han, som integreringsminister, trenger en komite. MFU
er kontaktet om at vi ønsker to representanter derfra til å bidra med planleg-
gingen av konkurransen. Da vil også kostnadene splittes på MFU og FFU.

60 2023 Intern utdeling av årets foreleser D

Rebecca mener dette skal delen en intern pris, for beste foreleser, til Anders
Kvellestad og Ann Cecilie. Den kan utdeles under ett felles kollokvie eller over-
raskelsesbesøk på kontorene deres. Vi kommer til enighet om at det skal utdeles
en Fysfor t skjorte, blomster og sjokolade/konfekt. Fysfor t skjorte får vi gratis
:)

Det diskuteres om Dorthea også skal få samme pris. Konkluderer med at vi
skal høre med Rebecca.

61 2023 Ny lesesalsmajor V

Verbytte mellom Mads og Mathilda godkjennes ved akklamasjon.

62 2023 Eventuelt V

Fredrik meddeler at i morgen er det instituttstyremøtet. Der skal det snakkes om
ansettelser. Vi blir enige om å sende Emma på intervju for nye eksperimental-
professor.
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Mari forteller at det er ønskelig met et møte med Joakim angående FYS1110
for å gi konkrete punkter om emnet. Dermed vil vi sende minst en fra førsteåret.
Hittil skal Kasper, som er progamrådsrepresentant fra FA, sendes. Hadde vært
fint med flere, så si ifra til Mari om man vi bli med på møtet. Andreas tror
Helene og Tyra vil bli med, så han skal sjekke med dem.

Pernille ber folk bruke lappen med rent/skittent til oppvaskmaskinen i rote-
rommet.

63 2023 Møtekritikk

check-out kl 17:00

Isabel Sagen
Referent
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